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Protokół nr XIV/15 

sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 23 listopada 2015r. w Domu Kultury w Chmielniku, 

 ul. Starobuska 10, sala konferencyjna 

w godzinach od 15:30 do około 18:00. 

 

1. 

 

a) Otwarcie sesji 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku Pan Sławomir Wójcik, 

który przewodniczył obradom. Przewodniczący Rady powitał radnych do Rady Miejskiej  

w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu, burmistrza Pana Pawła Wójcika, członka zarządu 

Powiatu Kieleckiego Marka Kwietnia oraz mieszkańców miasta i gminy Chmielnik. 

 

Lista obecności sołtysów na XIV sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Stwierdzenie kworum 

 

Lista obecności radnych na sesji dnia 23 listopada 2015r. stanowi załącznik do protokołu. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 14 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych). Nieobecna w tym czasie była radna Ewa Kwiecień. 

Ostatecznie w sesji brało udział 14 radnych. 

Stanowiło to wystarczające kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

c) przyjęcie protokołu z XIII sesji 

 

Protokół z XIII sesji został przyjęty jednogłośnie, 14 głosów ZA. Nie wniesiono uwag  

i poprawek. 

Protokół z XIV sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – inspektora ds. obsługi 

Rady Miejskiej i Tomasza Biernackiego – naczelnika Wydziału Administracji i Promocji. 

 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad XIV sesji 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że wpłynął do niego wniosek od Komisji Rewizyjnej  

z prośbą o wprowadzenie do proponowanego porządku obrad dodatkowego projektu uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa M. i K. P. w punkcie „3” jako podpunkt „b”, ponieważ 

wpłynęło pismo od Wojewody Świętokrzyskiego, które zobowiązuje Radę Miejską do 

podjęcia w/w projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał kto jest ZA wprowadzeniem dodatkowego projektu uchwały 

jako podpunkt „b” w punkcie „3” ? 
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ZA wprowadzeniem dodatkowego projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa 

M. i K. P. głosowało 14 radnych. (14 radnych było obecnych na sali obrad). Zmiana została 

przyjęte bezwzględną większością głosów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad ze 

zmianami. 

 

ZA przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali 

obrad). Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Radni obecni na XIV sesji przyjęli i pracowali według poniższego porządku obrad: 

 

1. a) Otwarcie sesji, 

b) Stwierdzenie kworum, 

c) Przyjęcie protokołu z XIII sesji, 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) rozpatrzenia skargi Pana M. S., 

b) rozpatrzenia skargi Państwa M. i K. P., 

c) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków, 

d) wyrażenia zgody Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej  

w Chmielniku na zawarcie umów na wynajem pomieszczeń oraz umów najmu lokali, 

e) zmiany uchwały w sprawie ustalenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu 

przez Miasto i Gminę Chmielnik, 

f) przystąpienia do prac nad aktualizacją Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Chmielnik 

na lata 2012 – 2020 przyjętej uchwałą Nr XX/148/2012 Rady Miejskiej w Chmielniku 

z dnia 29 czerwca 2012r., 

g) zmiany Nr 3 zmiany miejscowego planu szczegółowego zagospodarowania 

przestrzennego osiedla „Dygasińskiego” w Chmielniku, 

h) wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o zyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami na terenie miasta i gminy Chmielnik, 

i) częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ponoszonej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych przez członków rodzin 

wielodzietnych, spełniających warunki do otrzymania Karty Dużej Rodziny, 

j) przyjęcia zmiany wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

k) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

l) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

m) opłaty targowej, 

n) zwolnień w podatku od nieruchomości, 
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o) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych, 

p) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2015 – 2030, 

q) zmian budżetu na 2015 rok. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie obrad.  

 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

 

Burmistrz poinformował, że odbyło się spotkanie w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad w Kielcach dotyczące północnej obwodnicy Chmielnika. Nie do końca wersja 

przesłana do Urzędu była zgodna z naszymi oczekiwaniami, ale także oczekiwaniami 

przedsiębiorców, którzy działają na terenie objętym planem budowy. Wnioski zostały 

przekazane i teraz należy czekać na odpowiedź GDDKiA czy zostaną uwzględnione. 

Niestety, ale chyba trzeba powiedzieć, że oddala się wariant budowy obwodnicy południowej, 

jest bardzo duża determinacja, żeby powstał wariant północny, ale być może nie wyklucza on 

w przyszłości powstania południowej. 

Paweł Wójcik powiedział, że odbyło się spotkanie z przedstawicielami Klubów „Wolna 

Strefa”, w którym uczestniczył również Ksiądz Drapała oraz Pani Zawada, która jest ich 

Dyrektorem. Dotyczyło ono podsumowania mijającego roku, tego co się działo, oraz planów 

na przyszłość, które wiążą się z pomocą dla klubów. Wystartowały one w konkursie 

organizowanym przez Gminę, który wygrały dzięki czemu otrzymały wsparcie w wysokości 

75 tys. zł. Wsparcie z gminnego budżetu pozwoliło Klubom Wolna Strefa przetrwać okres 

„nie projektowy”. Sytuacja powtórzy się w pierwszym kwartale 2016 roku i tego też 

dotyczyły rozmowy. Na tym spotkaniu poruszony był również temat Centrum Integracji 

Społecznej w Chmielniku, które zatrudnia już około 20 osób. CIS świadczy różne usługi na 

terenie Gminy i cały czas poszerza swoją ofertę, ale niestety również boryka się z problemami 

finansowymi jak Kluby „Wolna Strefa”. W związku z czym Gmina będzie musiała ich 

wesprzeć. Oprócz problemów były też omawiane miłe i sympatyczne sprawy, które działy się 

w Klubach w ciągu roku. Podtrzymana została wola dalszej współpracy i wręcz rozwijania 

oferty Stowarzyszenia. 

Odbyło się spotkanie dotyczące funkcjonowania Szpitala, w którym uczestniczyli 

przedstawiciele naszego Urzędu, radni, przedstawiciele Starostwa Powiatowego w Kielcach, 

Dyrektor Szpitala oraz Dyrektor SPZOZ w Chmielniku. Burmistrz powiedział, że zależało mu 

na tym, żeby radni uzyskali informacje na jakim etapie są sprawy związane  

z rozwojem i planowaniem działalności Szpitala, jakie plany ma Starostwo, ale także jakie są 

pomysły na współpracę Powiatu z Gminą po to, żeby pomóc tej jednostce. Obecnie nie ma 

bezpośredniego zagrożenia zamknięcia Szpitala jak się to dało słyszeć, chociaż oczywiście 

problem finansowy jak w większości placówek służby zdrowia jest.  

Paweł Wójcik poinformował, że Koło Gospodyń Wiejskich z Borzykowej zdobyło trzecie 

miejsce w Powiecie i ósme w Województwie w plebiscycie organizowanym przez redakcję 

Echo-Dnia. Jest to duży sukces patrząc na niedługi okres funkcjonowania tego Koła i należy 

docenić zaangażowanie Pań i Panów należących do niego. 
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11 listopada odbył się już cykliczny konkurs „Smaki Gęsiny”. Mocno odpowiedziały na niego 

stowarzyszenia, koła i nie tylko. Jury oceniało ponad 25 potraw, co było dużym sukcesem. Są 

plany rozwinięcia tej imprezy, tak żeby na stałe wpisała się ona do naszego kalendarza.  

Burmistrz poinformował, że w zeszłym tygodniu odbyło się otwarcie zmodernizowanego 

kompleksu obiektów sportowych przy Szkole Podstawowej w Chmielniku. Inwestycja ta 

kosztowała 997 tys. zł. przy wkładzie Gminy 400 tys. zł. Z tego obiektu każdy może być 

dumny, ponieważ będzie on przede wszystkim odpowiadał na zapotrzebowanie głównie 

dzieci i młodzieży, ale nie tylko.  

Paweł Wójcik powiedział, że doszło do niespodziewanej sytuacji, a mianowicie w Szkole  

w Śladkowie Małym włączyły się czujniki wykrywające tlenek czadu. Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Chmielniku Pani Renata Nowak natychmiast zareagowała i dzieci zostały 

przeniesione do budynku Świetlicy Wiejskiej do czasu wyjaśnienia sprawy, ponieważ nie 

można było ryzykować zdrowia dzieci. Po wyczyszczeniu pieców w każdej z sal (w każdej 

sali jest piec kaflowy) Pani Nowak postanowiła mimo wszystko nie wprowadzać tam dzieci, 

co Burmistrz osobiście popiera, ponieważ zdrowie i bezpieczeństwo dzieci jest najważniejsze. 

Uczniowie kilka dni miały lekcje w świetlicy wiejskiej, w między czasie została sprawdzona 

sytuacja prawna i według uzyskanych informacji zajęcia odbywać się tam dalej nie będą 

mogły. Oczywiście będziemy prosić o dodatkowe wyjaśnienia, a to niestety trwa.  

W związku z tym zapadła decyzja, że dzieci ze Śladkowa Małego dzisiaj zostały 

przywiezione na zajęcia do Szkoły Podstawowej w Chmielniku i dopóki sprawa nie zostanie 

wyjaśniona dzieci będą dowożone do Chmielnika. Paweł Wójcik poprosił o kilka słów na ten 

temat Dyrektor Szkoły Podstawowej w Chmielniku. 

 

Renata Nowak powiedziała, że jak już burmistrz wspomniał skoro zaczęły włączać się 

czujniki, to oznaczało, że dzieje się coś niedobrego, a przecież najcenniejsze jest życie  

i zdrowie ludzkie. W związku z tym, dzieci zostały przeniesione do świetlicy wiejskiej, gdzie 

czuły się dobrze, ale w świetlicy nie mogą się uczyć cały czas ze względu na obowiązujące 

przepisy. W dniu dzisiejszym dzieci zostały przywiezione do Chmielnika. W związku z tym, 

że klasy w Śladkowie były łączone teraz zostały rozłączone oprócz klasy trzeciej, w której 

jest dziesięcioro dzieci. Jeżeli chodzi o nauczycieli, to Pani Szumilas pracuje z klasą trzecią 

jak do tej pory, natomiast Pani Majewska i Gołębiowska są nauczycielami wspomagającymi 

tzn. zgodnie z nowymi przepisami w klasach I – III może być 25 dzieci, jeśli jest ich więcej 

(maksymalnie 27), za zgodą organu prowadzącego dyrektor szkoły może wprowadzić 

nauczyciela wspomagającego. Taki nauczyciel wspomagający pracuje na takich samych 

zasadach jak „normalny” czyli z Karty Nauczyciela itd. W związku z tym uczniowie zostały 

ze swoimi nauczycielami. Dzieci otrzymały swoje szafki, niektórzy rodzice zapisali swoje 

pociechy nawet na obiady. Na pytanie jak się czują w tej szkole, dzieci odpowiadały, że 

dobrze. Osobiście dzisiaj Dyrektor pojechała po dzieci do Śladkowa i pierwsze pytanie jakie 

padło, to czy w tej nowej szkole będzie ciepło? Dzieci zostały przeniesione, ale nie szkoła, 

jeżeli wszystko w budynku będzie zrobione, a zwłaszcza chodzi o piece, to dzieci wrócą do 

niej. Dzieci będą dowożone autobusem szkolnym. O godz. 7:15 będą wyjeżdżać do szkoły,  

a o 12:40 będą odwożone, za wyjątkiem pierwszej klasy, która zaczyna później, ale te dzieci 

będą przywożone i odwożone o odpowiednich godzinach niedawno zakupionym 

samochodem.  
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Renata Nowak poinformowała, że wszystkie te działania nie są samowolą, zostały one 

uzgodnione z organem prowadzącym czyli Gminą i organem, który sprawuje nadzór 

pedagogiczny czyli Kuratorium.  

 

Z-ca Burmistrza Mariusz Ściana powiedział, że budynek Szkoły w Śladkowie jest jaki jest i to 

nie jest wina tego samorządu, są to lata zaniedbań. Obecnie trwa remont tych pieców, ale 

niewiele to zmieni, będą następne problemy. Nie da się uciec przed tą sprawą, coś trzeba 

zrobić z tym budynkiem, na pewno trzeba znaleźć środki zewnętrzne, ponieważ już bardzo 

napięty budżet Gminy nie będzie w stanie udźwignąć tak dużą inwestycję, jak przebudowa 

tego budynku. 

Mariusz Ściana poinformował, że był dzisiaj na spotkaniu w sprawie Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich. Sytuacja nie wygląda tak kolorowo, jak się to wydawało jeszcze do 

niedawna, ponieważ środki przeznaczone na nasze województwo są znacznie mniejsze niż  

w poprzednim okresie. W programie na lata 2007 – 2013 w województwie zostały 

zrealizowane zadania na łączną kwotę około 900 mln zł z czego z samego PROW było ponad 

500 mln zł. Wiemy już że na Województwo Świętokrzyskie przypadło około 160 mln zł  

w ramach PROW. Jeżeli chodzi o Lokalną Grupę Działania „Białe Ługi”, której jesteśmy 

członkiem będzie 9 mln zł, z czego 4,5 mln będzie przeznaczone na rozwój 

przedsiębiorczości, a drugie 4,5 na dodatkowe działania. Jest jeszcze Regionalny Program 

Operacyjny, ale nie ma jeszcze co do niego szczegółowej alokacji środków, może tutaj będzie 

więcej pieniędzy, aby prowadzić duże inwestycje w Gminie. Oprócz tego jesteśmy członkami 

Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego i tutaj środki są znaczone. Będą one przeznaczone  

na duże inwestycje z zakresu , czyli termomodernizacja, oświetlenie drogowe i Zalew 

Andrzejówka.   

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 

a) rozpatrzenia skargi Pana M. S. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał uzasadnienie do uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi Pana M. S.. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIV/114/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M. S. głosowało 

14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  
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b) rozpatrzenia skargi Państwa M. i K. P. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał uzasadnienie do uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi Państwa M. i K. P.. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIV/115/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa M.  

i K. P. głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

c) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Jerzego Grusieckiego – Prezesa Zakładu Usług 

Komunalnych w Chmielniku Spółka z o.o. 

 

Agnieszka Lenartowicz – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego powiedziała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt.   

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIV/116/2015 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków głosowało 14 radnych. Głosów 

PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

d) wyrażenia zgody Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej  

w Chmielniku na zawarcie umów na wynajem pomieszczeń oraz umów najmu lokali 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIV/117/2015 w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu 

Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Chmielniku na zawarcie umów na wynajem 

pomieszczeń oraz umów najmu lokali głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW  
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i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

e) zmiany uchwały w sprawie ustalenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez 

Miasto i Gminę Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Tomasza Biernackiego – Naczelnika Wydziału 

Administracji i Promocji. 

Wiceprzewodniczący Rady Jarosław Olesiński powiedział, że zaistnieje zagrożenie płynności 

finansowej jednostki, która prowadzi działalność cały rok. 

 

Irena Słomka – Skarbnik Gminy Chmielnik wyjaśniła, że nie będzie zagrożenia, ponieważ 

konkurs można ogłosić jak już będzie jakiś kształt budżetu, którym jest projekt budżetu. Czyli 

konkurs można ogłosić w grudniu, a umowa może zostać podpisana po uchwaleniu budżetu.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIV/118/2015 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Miasto i Gminę Chmielnik głosowało 

14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

f) przystąpienia do prac nad aktualizacją Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Chmielnik na lata 

2012 – 2020 przyjętej uchwałą Nr XX/148/2012 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia  

29 czerwca 2012r. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIV/119/2015 w sprawie przystąpienia do prac nad aktualizacją 

Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Chmielnik na lata 2012 – 2020 przyjętej uchwałą Nr 

XX/148/2012 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 29 czerwca 2012r. głosowało 14 radnych. 

Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

g) zmiany Nr 3 zmiany miejscowego planu szczegółowego zagospodarowania przestrzennego 

osiedla „Dygasińskiego” w Chmielniku 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Danutę Hanszke – Naczelnika Wydziału 

Budownictwa i Ochrony Środowiska.  
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Danuta Hanszke wniosła do projektu poprawki, do których nie zgłoszono zastrzeżeń. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIV/120/2015 w sprawie zmiany Nr 3 zmiany miejscowego planu 

szczegółowego zagospodarowania przestrzennego osiedla „Dygasińskiego” w Chmielniku 

głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

W tym momencie Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącej 

Rady Anicie Jabłońskiej. 

 

h) wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o zyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami na terenie 

miasta i gminy Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Wiceprzewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIV/121/2015 w sprawie wymagań jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o zyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie 

ochrony przed bezdomnymi zwierzętami na terenie miasta i gminy Chmielnik głosowało  

14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

i) częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ponoszonej 

przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych przez członków rodzin wielodzietnych, 

spełniających warunki do otrzymania Karty Dużej Rodziny 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Mariusza Ścianę – Zastępcę Burmistrza Miasta  

i Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Wiceprzewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIV/122/2015 w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ponoszonej przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych przez członków rodzin wielodzietnych, spełniających warunki do otrzymania 

Karty Dużej Rodziny głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się 

nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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j) przyjęcia zmiany wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Mariusza Ścianę – Zastępcę Burmistrza Miasta  

i Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Wiceprzewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIV/123/2015 w sprawie przyjęcia zmiany wzoru deklaracji  

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi głosowało 14 radnych. 

Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

W tym momencie Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad 

Wiceprzewodniczącemu Rady Jarosławowi Olesińskiemu. 

 

k) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIV/124/2015 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie 

było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

l) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIV/125/2015 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH 

się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

m) opłaty targowej 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 
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Radny Stanisław Ściana powiedział, że odnośnie podatku od posiadania psa, zwierzęta te, 

wyprowadzane na spacer zostawiają tyle odchodów, co liści na drzewie.  W związku z tym 

należy coś z tym zrobić. Jak ktoś będzie z psem na spacerze trzeba sprawdzać, czy właściciel 

ma torebki na odchody, jak nie, to należało nałożyć mandat. 

 

Mariusz Ściana powiedział, że trwają prace nad regulaminem utrzymania czystości, ponieważ 

nie ma tam wielu bardzo potrzebnych zapisów. Element, na który radny Ściana zwrócił uwagę 

na pewno zostanie uwzględniony.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIV/126/2015 w sprawie opłaty targowej głosowało 14 radnych. 

Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

 

n) zwolnień w podatku od nieruchomości 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIV/127/2015 w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości 

głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

 

o) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Skarbnik do projektu wniosła poprawki, do których nie zgłoszono zastrzeżeń.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIV/128/2015 w sprawie określenia wzorów formularzy 

informacji i deklaracji podatkowych głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

p) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2015 – 2030 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 



11 
 

 

Skarbnik do projektu wniosła poprawkę, do której nie zgłoszono zastrzeżeń.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIV/129/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2015 – 2030 głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW 

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

r) zmian budżetu na 2015 rok 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Skarbnik do projektu wniosła poprawki, do których nie zgłoszono zastrzeżeń.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIV/130/2015 w sprawie zmian budżetu na 2015 rok głosowało 14 

radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Od tej pory obrady prowadził Sławomir Wójcik Przewodniczący Rady. 

 

4. Interpelacje radnych 

 

Nie zgłoszono żadnych interpelacji. 

 

5. Sprawy różne 

 

Irena Słomka zwróciła się do sołtysów z informacją, iż w związku ze zmianami ustawy  

o podatkach i opłatach lokalnych, na początku przyszłego roku przedstawione zostaną 

sołtysom nowe zasady z tym tematem związane. 

 

Agnieszka Głuszek Sołtys Śladkowa Dużego zwróciła się do Prezesa ZUK z pytaniem jak to 

jest, że mając 1 wodomierz płaci za 2 i druga sprawa to wodomierze mają gwarancję 5 lat,  

a w Śladkowie Dużym mają już 13 lat? 

 

Jerzy Grusiecki odpowiedział, że pierwsza opłata jest abonamentowa za wodę, a druga za 

ścieki. Natomiast jeżeli chodzi o wymianę wodomierzy to każdego roku jest ich wymieniane 

około 600 szt. Na pewno niedługo będą wymieniane w Śladkowie Dużym, zwłaszcza, że 

wymiana rozpoczęła się od miejscowości gdzie są ścieki, a w Śladkowie są. 
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6. Zakończenie obrad 

 

Z powodu wyczerpania porządku XIV sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady dokonał 

zamknięcia obrad dnia 23 listopada 2015 roku. 

 

 

Sporządził: 

 

 

Adam Pietrzyk 

 

 

Tomasz Biernacki 

     

 

 

 

 

    


